
 

 

Protokoll för styrelsemöte i UddevallaCK 

 

 

 

1. Närvarande (Stryk de som ej närvarar) 

● Angelica Flink (AF) Ordförande/Ledamot 

● Niklas Olsson (NO) Vice Ordförande/Ledamot 

● Jessica Niklasson (JN) Kassör 

● Jenny Helmbro (JH) Sekreterare 

● Pontus Olsson (PO) Ledamot 

● Linda Siljhage (LS) Ledamot 

● David Boman (DB) Suppleant 

● Lars Johansson (LJ) Suppleant 

● Jesper Johansson (JJ) Gäst 

● Per Beckeman (PB) Gäst 

2. Öppnande av mötet 

Mötet öppnades och leddes av Angelica Flink. 

3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

4. Protokollförare och justerare 

Angelica Flink valdes till protokollförare. Linda och Jenny valdes till justerare av 

protokollet. 

5. Föregående styrelsemötesprotokoll 

En kopia av protokollet läggas upp på klubbens hemsidan. 

 

• 6. Nya/aktuella ärenden 

Plats: Sandsoppvägen 9, 45154 Uddevalla/eller Teams 

Datum: 2024-04-24 

Tid: 18:00 – 21:00 

 



 

-Landsväg 

 

Lägesuppdatering kring landsvägsverksamheten. 

Till dagens möte är landsvägsledarna inbjudna. Av de ledare klubben har, 

medverkar 2 st, Per Beckeman och Lars Johansson. 

Anna Beck från SCF har närvarat idag via Teams och informerat ang para 

cykling eftersom klubben har fått två nya para cyklister. 

Anna har utbildat och informerat de närvarande landsvägsledarna och 

styrelsemedlemmarna ang paracykling. 

Vi pratade även under mötet om hur vi skall bedriva och utforma 

landsvägsträningarna framöver generellt i vår klubb framöver samt även för 

paracyklisterna. 

Vi pratade även om att ha en bättre kommunikation mellan ledare och styrelse 

för att skapa en bättre sammanhållning och struktur. 

Vi pratade om att arrangera ett KM i landsväg, ledarna i landsväg planerar 

detta och sätter datum för detta. 

Vi pratade även om att vi skall utbilda ALLA ledare i HLR/akutvård. 

 

Detta möte var mycket givande och vi planerar att försätta ha 

avstämningsmöten ca 1-2 gånger per år med landsvägsledarna utöver de 

möten Lars har med dessa ledare. 

 

-Sponsorer: 

Hur ligger vi till med sponsorarbetet: 

Vi har kommit långt i vårt arbetet och vi kommer som det ser ut nu att 

hålla vår tidsplan. Har vi kontaktat de sponsorer vi planerat? 

 

Vi ligger väldigt bra till och håller tidschemat. Vi skall kolla med Bioracer ang 

om det går att få större loggor, på några av de tyck vi i dagsläget har på 

kläderna, då vi tycker dessa är i minsta laget på några i vår nuvarande design. 

 

 

-Bidrag för trainer till Dagnys (Thordenstiftelsen) 

 

Lars ansvarar före detta – Vi kan tyvärr ej skicka in vår ansökan förens till 

hösten. Vi tar upp punkten då igen. Sista ansökningsdag är sista september 

2025. 

 

-Kommunbidrag – Upptäcktsleden 

 

Vad är status för bidraget från kommunen: 

 Vi har än ej hört något från dem. 

 



-Ny kassör 

 

Ett extrainsatt årsmöte, följt av ett konstituerande möte är planerat och har 

annonserats ut, och på detta extrainsatta årsmöte kommer en ny kassör att väljas. 

Den person som står till förfogande och som hart blivit uppmärksammad och önskad 

av flera medlemmar är Kasper Jacobsen. Kasper är medlem i klubben och har även 

en roll som ledare i en av barngrupperna i MTB, samt är en av ledarna i 

Måndagsklubben. 

 

 

-Punkter inkomna från en förälder till en medlem: 

 

-Saknas i dagsläget en tävlingskalender för landsväg (endast MTB finns i 

nuläget). 

 

Styrelsen beslutar att vi bör ta bort alla tävlingar som klubben EJ arrangerar i 

kalender och använder oss av att länka till tävling sidorna på vår hemsida ist. 

Detta för att undvika att kommunicera fel datum, tid eller annan information om 

tävlingarna som kan ändras/uppdateras. De tävlingar som sen ligger i 

kalendern skall vara tävlingar som arrangeras av vår klubb. 

 

-Varför är styrelsen ojämnt antal ledamöter: 

Styrelsen följer de stadgar som klubben har och de säger att styrelsen kan 

vara upp till 6 ledamot. 

  

-Klubben saknar valberedning – Detta beror på att ingen har velat att ställa 

upp på detta. Styrelsen letar efter representanter till detta och tar gärna emot 

tips på personer som skulle passa för uppgiften! 

 

-Förslag på att betala ut aktivitetsbidraget två gånger per säsong istället 

för en: Det är i dagsläget ej aktuellt och beror på att vi ej har den tiden över 

administrativt samt att vi måste veta hur många tävlingar en klubbmedlem har 

cyklat under säsongen innan ett bidrag kan betalas ut. 

 

-HFL 

Ansökan till SCF: 

Niklas.O löser detta. 

Övrig status: 

I övrigt ligger vi riktigt bra till i planeringen inför loppet. 

Det som saknas är några personer som kan tänka sig att röja/skylta banan 

samt en handfull funktionärer. 

 

 

-Energiutmaningen 



 

Vi har gått vidare till final, och har chansen att vinna pengar till våra barn och 

ungdomar! sprid gärna informationen! 

 

 

10. Avtackning av Jessica på mötet i Maj 

 

Inköp av avskedspresent. Det fixar Jenny. 

 

-Bokning av kommande styrelsemöten: 

 

-HLR-frågan 

 

HLR-utbildning kommer att hållas av Robert på Heartbeat och vi kommer att 

ansöka om bidra´g från RSF för detta. Niklas.O tar kontakt med Franzen på 

RSF och Angelica kontaktar Robert. 

 

-Ej akuta frågor (lyft lätt och snabbt för framtida diskussion): 

 

Revidering av stadgar till hösten:  

Det är vårt mål. 

 

Klubblokal – samarbete med Bjursjönstugan eller annan lösning 

Förslag har kommit om att hyra lokal vid de tillfällen vi har möten. Vi behöver 

följa upp frågan närmare och kolla priser. 

 

 

 

8. Stående punkter: 

● Ekonomi: 

● Skapa månadsbrev:  

Denna punkt är under utveckling. 

Lars har börjat att ta tag i detta, men än så länge är kommunikationen ej 

månadsvis. Vi jobbar för att ta fram en hållbar lösning som funkar över tid, 

och inte bara över en tidsbegränsad framtid. 

 

● Framtidsplaner: 



-Samarbete med Bjursjönstugan? 

-Klubbstuga? 

-Arrangera mer lopp. 

 

● Laget.se/ hemsidan/Facebooksida sociala medier: 

Linda ansvarar för Instagram och Angelica och Lars ansvarar för Facebook 

och Hemsidan/ laget.se 

 

• Bidrag och Lokstöd/ kommunen mm: 

Lokstödet ser Niklas till att ansöka under Februari. 

Vi vill ansöka om bidrag för: 

-Nya E-cyklar till Dagnys.=Thorsenstiftelsen? 

-Föreläsningar =SISU? 

- Ny cykelled på Bjursjön för barnen= Kommunen? 

• Nästa beställning av klubbkläder? 

 

• Licenser/idrottonline: 

Angelica ansvara för detta just nu. 

 

● Utbildningar: 

-Fokus på att utbilda ledarna för ungdomar 

-Boka Emil Lindgren för Ledare och ungdomar. 

Detta är gjort. Det blir två tillfällen under 2025. Ett tilfälle 6/4 och ett tilfälle 15/6. 

-Lars kollar om vi kan boka upp en föreläsare som pratar om kost/träning och hälsa 

under 2025. 

-HLR/ akut sjukvård med Heartbeat? 

 

● Tävlingar/träningar/evenemang 2025: 

.-Nicklas Jakobsson blir kontaktperson mot BDCF angående Poängjakten 

även 2025 

- Poängjakten- startavgifter tillvägagångsätt, mm. 

- HFL 2025 och KM 2025, Dalslandsrundan och västgötacupen 2025/2026 

behöver diskuteras. Vad vill klubben? 

-Vi planerar att under hösten 2025 ha ett motionslopp på Bjursjönstugan. 



 

• Kolla över dokument som ev behöver signeras på R-bok:  

(& Ev återkoppla till Ekwall) 

 

Niklas.O ansvarar för detta & har inloggning. 

● Medlemmar:  

● Sponsorer: 

Styrelsen jobbar framöver hårt för att få en till en bra struktur för detta inför den 

nya period med sponsoravtal som skall skrivas. 

Det kommer tas fram nya dokument och mallar för tex avtal mm, samt att vi 

skapar en arbetsgrupp som leder det kommande arbetet med våra sponsorer.  

 

• MTB-sidan Vuxen & Ungdomssidan: 

 

 

• Ledare (Både MTB & Landsväg) 

Klubben behöver värva minst en handfull med ledare för att vi under 2025 

skall kunna utveckla både MTB sidan och Landsvägsisdan. MTB-

sidan/ungdom är den sida där detta är mest akut då det finns en kö-lista för 

att få börja. 

Vi behöver även 2025 som klubb jobba för att behålla/ ta hand om de 

befintliga ledarna. Hur gör vi detta? Utbildningar, gruppaktiviteter, möten? 

Ledare- 2025 jobba för att värva mer ledare, samt ta hand om/skapa 

samanhållning & teamkänsla i nuvarande ledar-grupp. Vad kan 

klubben/styrelsen bidra/hjälpa till med för att skapa rätt förutsättningar? 

Stötta med utbildningar mm. 

 

● Ansvarsområden i styrelsen 

Uppdatering av ansvarsområden i styrelsen: 

-Ekonomi: Jessica 

-Ungdomsgruppansvarig MTB: Angelica F 

-Landsvägsansvarig: Lars J 

-Klädansvarig: Jessica N & Angelica F? 

-Lok-stöd och bidragsansvarig: Niklas O ? 

Laget.se/Hemsida: Angelica F och Linda. S? 

Facebook: Angelica F, Lars J & Linda S? 

Instagram: Linda S & Angelica F? 



Licenser: David B? Angelica 

● Övrigt: 

9. Ärenden som är olösta/kvarvarande från föregående möte: 

• Ta fram en ledarhandbok för att det skall bli tydligt för klubbens ledare 

vad som förväntas av en ledare. (Görs av styrelsen under året.) 

 

• Skapa en värdegrund för klubben som tydligt redovisar vad vi som 

klubben vill. 

(SISU kan hjälpa oss med de utmaningar vi tampas med och som lyftes 

på mötet. SISU rekommenderar oss att ” ta tag” i de problemen vi lyft för 

att stärka klubben och på sikt bygga en stark och = Föreningsprocess.) 

 

 

● Se över/uppdatera våra Stadgar? 

Jessica skickar över stadgarna till alla i styrelsen och vi läser igenom dem 

och återkopplar med ev önskemål om förändring. 

Vi gör dessa förändringar under hösten 2025. 

 

● Skaffa ett ”årshjul”/planeringshjul? 

Stryelsen tycker detta låter som en bra ide, och tycker att vi skall genomföra 

detta. 

Vi påbörjar detta under hösten 2025. 

 

• Tjejgrupp-samarbete med BokenäsIF och förlägningen ett ev samarbete med 

ungdomssidan: 

Jessica kollar upp styrelsen i Bokenäs, och återkommer. 

 

10. Valberedning 

Behov av att hitta tre nya kandidater till valberedningen, med olika bakgrunder. 

11. Nästa möte: 

Nästa styrelsemöte planeras till den xx/5 kl 18.00- 21.00  

Plats: Sandsoppvägen 9, 45154 Uddevalla /eller Teams. 

Kallelse och styrelsedokument inför mötet skickas ut via Messenger gruppen. 

12. Mötets avslutande: 



Mötet avslutades. 

Mötessekreterare: Angelica Flink 

Justeras av: Linda Siljhage & Pontus Olsson. 

 

 

 


